

REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION

Cabinet

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix-Travail-Patrie

MINISTÈRE DES ENSEIGNEMENTS  
SECONDAIRES

Cabinet

**PRESS-RADIO-TV COMMUNIQUE No.** 22/2021 /C/MINESEC/Cab

The Minister of Secondary Education hereby informs the national and international community that owing to the rise in the number of cases tested positive to COVID-19 over the past few days, the Ministry of Secondary Education intends, without further delay, to systematically administer COVID-19 screening tests to all students, as well as administrative and teaching staffs of secondary schools and teacher training colleges nationwide. This screening campaign aims at reducing the cases of infection and to allow for the serene continuation of the 2020/2021 school year.

The screening campaign shall be carried out with the support of the Ministry of Public Health. Henceforth, access to school campuses shall be conditioned on the presentation of a recent COVID-19 test with a negative result.

The Minister of Secondary Education looks forward to the understanding and full collaboration of each stakeholder of the entire Education Community.

Done in Yaounde, 04 MARS 2021.

**THE MINISTER OF SECONDARY EDUCATION**



Nalova Lyonga Ph.D

REPUBLIC DU CAMEROUN  
Paix-Travail-Patrie

REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace-Work-Fatherland

MINISTÈRE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES

Cabinet

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION

Cabinet

**COMMUNIQUE-RADIO-PRESSE-TV N°22121/C/MINESEC/Cab**

Le Ministre des Enseignements Secondaires porte à la connaissance de l'opinion nationale que, compte tenu de la recrudescence des cas testés positifs au COVID-19 ces derniers jours, son Département ministériel va faire subir des tests systématiques au COVID-19 à tous les élèves, ainsi qu'à l'ensemble des personnels des établissements scolaires d'Enseignement Secondaire et Normal, sur toute l'étendue du territoire national. Cette campagne de dépistage vise à réduire les cas de contamination à l'effet de permettre le déroulement serein du calendrier de l'année scolaire 2020/2021.

Au terme de cette opération qui sera menée avec l'accompagnement technique du Ministère de la Santé Publique, l'accès dans les établissements scolaires sera conditionnée par la présentation obligatoire d'un test récent négatif au COVID-19.

Le Ministre des Enseignements Secondaires compte sur la compréhension et la bonne collaboration de tous les maillons de la chaîne éducative.

Fait à Yaoundé le 10 A MARS 2021

LE MINISTRE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES



*Nalova Lyonga Ph.D*